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§ 26   

Mötets öppnande  

Tekniska utskottets beslut 

1. Tekniska utskottet utser Lars-Göran Bromander till justerare av dagens 

protokoll. Justeringen äger rum onsdagen den 16 maj klockan 16.00 i 

kommunhuset.  

2. Tekniska utskottet fastställer föreliggande dagordning med följande 

tillägg: 

- Diskussion om Futurum, utbyggnad 

- Städning av stationsområdet 

- Hissarna vid stationen 

 

Dagordningens två informationsärenden (pågående projektering av 

Kraftleden, trafikanalys av Bålsta tätort) behandlas först vid sammanträdet. 

Därefter behandlas tilläggen ovan.  

Sammanfattning  

Tekniska utskottet låter kontrollera närvaron, utser justerare att jämte 

ordförande justera protokollet samt fastställer dagordningen för dagens 

sammanträde 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Lars-Göran Bromander (S) anmäler följande ärenden till mötet: 

- Diskussion om Futurum, utbyggnad 

- Städning av stationsområdet 

- Hissarna vid stationen 

Ordförande Christian Nordberg (MP) föreslår att informationsärendena 

avseende pågående projektering av Kraftleden, trafikanalys av Bålsta tätort 

behandlas först på dagordningen och att tilläggsärendena hanteras därefter.  

______________ 
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§ 27   

Information om pågående projektering av åtgärder 
längs Kraftleden  

Tekniska utskottets beslut 

1. Tekniska utskottet noterar informationen.  

Sammanfattning  

Thomas Åbrink, Sweco, informerar om pågående projekteringen av åtgärder 

längs Kraftleden. Kraftleden har setts över i syfte att bland annat minska 

hastigheten, öka trafiksäkerheten, åstadkomma säkra gångpassager och 

busshållplatser samt att skapa en gång- och cykelväg utmed hela Kraftleden. 

Om alla de åtgärder som föreslås skulle genomföras är en grov 

kostnadsbedömning för detta ca 57 800 000 kr.  

Förvaltningen kommer att återkomma med åtgärdsförslag för Kraftleden 

baserat på denna projektering. 

Presentation från föredragningen biläggs protokollet.   

Beslutsunderlag 

Presentation för tekniska utskottet 2018-05-14 Kraftleden, dok. nr. 82427 

______________ 
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§ 28   

Information om pågående trafikanalys för Bålsta tätort  

Tekniska utskottets beslut 

1. Tekniska utskottet noterar informationen.  

Sammanfattning  

Rodrigo Perez och Marie Hedström, ÅF, närvarar för att presentera det 

pågående arbetet med en trafikanalys avseende Bålsta tätort. Syftet med 

analysen är att förutsäga hur trafiken kan komma att utvecklas över tid, och 

att jämföra olika scenarier. Prognosåren 2030 och 2040 har använts och de 

exploateringsåtgärder, som kommunen har beslutat om, har förts in i 

analysen. 

Analysen visar viss överbelastning av trafiksituationen år 2040 om vägnätet 

kvarstår i befintligt skick, samt att framkomligheten för bussar kan vara 

problematisk. Analysen kommer att presenteras i en rapport som sedan kan 

användas i kommunens fortsatta utvecklingsarbete. 

Presentation från föredragningen biläggs protokollet.  

Beslutsunderlag 

Presentation för tekniska utskottet 2018-05-14 Trafikanalys, dok. nr. 82428 

______________ 
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§ 36 Dnr 2018/00244  

Diskussion om Futurum 

Tekniska utskottets beslut 

1. Tekniska utskottet noterar informationen. 

Sammanfattning  

Lars-Göran Bromander (S) väcker ett ärende om en diskussion kring 

utbyggnationen och renoveringen av Futurum. Information ges om att 

ärendet ska tas upp i kommunstyrelsens arbetsutskott följande dag. Därmed 

beslutar utskottet att istället föra diskussionen om Futurum i 

kommunstyrelsens arbetsutskott.   

______________ 
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§ 37 Dnr 2018/00392  

Städning av stationsområdet 

Tekniska utskottets beslut 

1. Tekniska utskottet noterar informationen. 

2. Tekniska utskottet beslutar att antal städdagar vid stationsområdet ska 

utökas till sju dagar per vecka.  

Sammanfattning  

Lars-Göran Bromander (S) väcker ett ärende om städning av 

stationsområdet. Detta då allmänheten, i sociala medier, har 

uppmärksammat att städningen på perrongen varit bristfällig under den 

gångna helgen. Därför efterfrågas information om vad som gäller avseende 

städning där.  

Ulla Lindroth Andersson, gatu- och parkchef, informerar om att kommunen 

har en entreprenör sköter utestädningen för kommunens räkning. Detta görs 

för ett större område runt Bålsta centrum.  

Ansvaret för städningen av stationen med omnejd regleras av ett avtal. 

Enligt detta avtal ansvarar kommunen för städning av stationsgångstunneln, 

anslutningar till plattform och övrig plattformsutrustning (såsom tak och 

vindskydd). Dock har kommunen inte ansvar för städningen på SJ-delen av 

själva perrongen. Detta görs av SJ. Kommunen tömmer dock 

papperskorgarna i anslutning till vindskyddet.  

Kommunens del av städningen utförs dagligen måndag-fredag. Städningen 

kan utökas till sju dagar per vecka om så önskas.  Detta kan ske inom ram. 

Generellt kan konstateras att vissa särskilda händelser, exempelvis att tåget 

är inställt och flera resenärer därför behöver byta tåg i Bålsta, påverkar så att 

det blir skräpigare. Detta var fallet den gångna helgen.   

Beslutsgång 

Efter diskussion beslutar utskottet att antalet städdagar vid stationsområdet 

ska utökas till sju dagar per vecka.  

______________ 

Beslutet skickas till: 

Gatu- och parkenheten 
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§ 38 Dnr 2018/00315  

Hissarna vid stationen 

Tekniska utskottets beslut 

1. Tekniska utskottet noterar informationen.  

Sammanfattning  

Lars-Göran Bromander (S) efterfrågar information om status för 

reparationen av hissarna vid stationen. Ulla Lindroth Andersson, gatu- och 

parkchef, informerar om att reparationen är beställd. Planen är att arbetet 

ska vara färdigt så att hissarna kan sättas igång i slutet av maj.  

Därefter ska en oberoende besiktningsman bedöma hur länge hissarna kan 

tänkas hålla efter reparationen. Om det behövs ska upphandling av nya 

hissar göras.  

Vidare informeras om att de personer som inte kan ta sig till Upplands Bro 

för vidare resa med pendeln kan beviljas tillfällig färdtjänst under tiden som 

hissarna är ur funktion.  

______________ 
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§ 29 Dnr 2018/00318  

Lokala trafikföreskrifter om tidsbegränsad parkering 
på övre pendlarparkeringen. 

Tekniska utskottets beslut 

1. Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar att anta Håbo kommuns 

lokala trafikföreskrifter om tidsbegränsad parkering på övre 

pendlarparkeringen, Ullevivägen.  

Sammanfattning  

Tekniska avdelningen föreslår att fyra parkeringsplatser på övre 

pendlarparkeringen får begränsad parkeringstid till 30 minuter, med 

parkeringsskiva. Detta för att skapa lediga parkeringsplatser för hämtning 

och lämning av resande med tåg till och från Bålsta station.  

Beslutsunderlag 

LTF Tidsbegränsad parkering på övre pendlarparkeringen   

______________ 

Beslutet skickas till: 

Gatu- och parkenheten 
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§ 30 Dnr 2018/00109  

Ekonomisk uppföljning tekniska avdelningen 

Tekniska utskottets förslag till beslut 

1. Kommunstyrelsen noterar tekniska avdelningens delårsuppföljning per 

mars 2018   

Sammanfattning  

Målen i verksamheterna för 2018 bedöms kunna uppnås. Dock kan den 

överklagade ramavtalsupphandlingen avseende mindre VA-och gatuarbeten 

i slutänden påverka hur mycket arbete som kan utföras. 

Avseende verksamhetsmått så är utfallet avseende gatubelysning och 

vinterväghållning under januari - mars enligt budget. Utfallet för 

beläggningsunderhåll är inte enligt budget men detta beror på att 

beläggningsunderhåll i praktiken hanteras som investering, inte som drift. 

Liksom vid månadsuppföljningen per februari redovisas ett överskott inom 

driften främst inom fastighets- och VA-verksamheten. I båda fallen beror 

detta till största delen på att investeringar och därmed kapitaltjänstkostnader 

har blivit förskjutna i tiden. 

Redovisningen av investeringar visar en fördyring avseende Frösundaviks 

förskola och säkerhetsåtgärder. I många andra projekt finns 

tidsförskjutningar som medför lägre utfall än vad som budgeterat. 

Prognosen för helår är i dessa projekt också lägre eller betydligt lägre än 

budget.  

Beslutsunderlag 

Delårsuppföljning per mars, tekniska avdelningen   

______________ 
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§ 31 Dnr 2018/00344  

Ny inhyrning av lokal på Sjövägen 14 för barn- och 
utbildningsförvaltningen 

Tekniska utskottets beslut 

1. Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar om inhyrning av lokal på 

fastigheten Dyarne 5:98 

2. Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar att delegera till 

fastighetschefen att skriva under hyresavtal enligt bilaga.     

Sammanfattning  

Resursskolan Galaxen hyr idag en del av lokalerna på Sjövägen 14, BV & 

plan 2 och dessa lokaler är inte fullt ändamålsenliga för deras verksamhet.  

BOU § 18 Dnr 2018/00420  

De avser att flytta sin verksamhet till andra delen av byggnaden som är i ett 

plan och behåller en del av de tidigare lokalerna på BV, bl a några 

kontorsrum och matsalen.  

Genom flytten av Galaxen möjliggörs det utrymme för Hemtjänsten och 

Personlig Assistans verksamhet att flytta in på Sjövägen 14, i 

tvåvåningsdelen. Vård- och omsorgsnämnden har fattat beslut om att starta 

korttidsverksamhet på Plommonvägen 6 i september 2018 och det är där 

Hemtjänsten har sin verksamhet i dag.    

Beslutsunderlag 

Utkast hyresavtal 

Beslut om utredning för flyttrockad    

______________ 

Beslutet skickas till: 

Barn- och utbildningsförvaltningen 

Fastighetsenheten 
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§ 32 Dnr 2018/00345  

Frösundaviks förskola 

Tekniska utskottets förslag till beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att bevilja en utökning av budgeten för 

Frösundaviks förskola med åtta (8) miljoner kronor till totalt 58 miljoner 

kronor. Utökningen ska ske genom omfördelning inom beslutad 

investeringsram.   

2. Kommunfullmäktige beslutar att utökningen finansieras genom en 

omfördelning av medel från vänthallsprojektet.  

Sammanfattning  

Slutkostnaden för Frösundaviks förskola kommer att bli åtta miljoner kronor 

dyrare än budgeterat. Fördyringen beror främst på fördyrad grundläggning 

samt ändrat stomsystem från limträstomme till platsgjuten betong. Bytet av 

stomsystem har gett en längre byggtid vilket då medfört ökade kostnader för 

både maskiner och för arbetskraft. Den nu uppförda byggnaden kommer att 

vara energieffektivare än grundkravet i upphandlingen. Miljömässiga och 

hållbara materialval kommer att ge en god inomhusmiljö och lång 

hållbarhet. Effektiv ventilation med hög verkningsgrad och 

bergvärmeanläggning ger låga driftskostnader och över tid ge låga drift och 

underhållskostnader  

Beslutsunderlag 

Slutkostnadsprognos från Bygg Construct daterad 2018 -03-16   

Förslag till beslut på sammanträdet 

Efter diskussion föreslås utökningen finansieras genom en omfördelning av 

medel från vänthallsprojektet.  

Beslutsgång 

Ordförande Christian Nordberg (MP) frågar om tekniska utskottet beslutar i 

enlighet med förslagen och finner att så sker.  

______________ 
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§ 33   

Information från tekniska avdelningen 

Tekniska utskottets beslut 

1. Tekniska utskottet noterar informationen.  

Sammanfattning  

Tekniska avdelningen lämnar följande information:  

Anna Darpe, avfallschef, lämnar följande information:  

Vid utskottets nästa sammanträde (18 juni) kommer personal från 

återvinningscentralen att närvara för att berätta om arbetet där och 

kommande utbyggnad.  

Ulla Lindroth Andersson, gatu- och parkchef, lämnar följande information: 

En ramavtalsupphandling är överklagad och detta kommer att unna påverka 

både drift- och investeringsbudget.  

En rullstolsgunga är beställd, i enlighet med tidigare beslut. Den kommer att 

placeras i anslutning till Skeppsparkens lekplats.  

Uppförandet av en bro i Järnvägsparken är problematiskt med 

brofundamentet och enligt leverantören behövs en geoteknisk underökning 

av ön. Risken är därmed att det blir en fördyrning mot tidigare uppskattad 

kostnad.  

Karin Gustafsson, fastighetschef, lämnar följande information:  

Det planerade underhållet ses över och vissa omprioriteringar kan behövas. 

Rapport kommer till nästa sammanträde.  

Eva Anderling, teknisk chef, lämnar följande information:  

Ett ärende kommer att behandlas av kommunstyrelsen avseende VA-

ledningar vid Skokloster slott. Det finns ett avtal finns mellan 

fastighetsverket, Fredrik von Essen och Håbo kommun, där alla tre parter 

ska dela på kostnaderna för de insatser som behöver göras. Kostnaden för 

Håbo kommuns del kommer i år att hanteras genom en omfördelning inom 

tekniska avdelningen.  

Protokollsanteckning 

Bengt Björkman (SD) vill få noterat i protokollet att han bedömer 

hanteringen av avtalet i Skokloster som felaktig. Statens fastighetsverk 

borde ensamt bära kostnaderna.   

______________ 
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§ 34 Dnr 2018/00362  

Kapacitetsförstärkningar i VA nätet, redundans samt 
nybyggnad av vatten och avloppsverk i Skokloster 
och/eller anslutning till Bålsta Vattenverk och Bålsta 
Avloppsverk.   

Tekniska utskottets förslag till beslut 

1. Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till förvaltningen att återkomma 

med beslutsunderlag för investeringsbeslut för kapacitetsförstärkningar i VA 

nätet, redundans samt nybyggnad av vatten och avloppsverk i Skokloster 

och/eller anslutning till Bålsta Vattenverk och Bålsta Avloppsverk.   

Sammanfattning  

Tekniska utskottets ordförade Christian Nordberg (MP) anför följande:  

Vi har i dels redovisning från avgående VA chefen, dels i delrapport från 

Sweco inför workshop VA, fått information om statusen i kommunens VA-

system. Kapaciteten i vatten och avloppsverken beräknas väl klara 30 000 

invånare. Men vi har svagheter i vattensystemet vad gäller redundans och 

kapacitetsbrister i ledningssystemen. Vi har också brister i vattenverket i 

Skokoster. 

Mot den bakgrunden föreslår vi att förvaltningen tar fram ett underlag för 

beslut om kapacitetsförstärkningar i VA nätet, redundans samt nybyggnad 

av vatten och avloppsverk i Skokloster.     

Förslag till beslut på sammanträdet 

Christian Nordberg (MP) föreslår att tekniska utskottet beslutar att uppdra 

till förvaltningen att återkomma till tekniska utskottet 2018-06-18 med 

beslutsunderlag för investeringsbeslut för kapacitetsförstärkningar i VA 

nätet, redundans samt nybyggnad av vatten och avloppsverk i Skokloster 

och/eller anslutning till Bålsta Vattenverk och Bålsta Avloppsverk.   

Beslutsgång 

Efter diskussion enas utskottet om att föreslå kommunstyrelsen att besluta 

om uppdrag i enlighet med Christian Nordbergs (MP) förslag. .  

______________ 

 

Beslutet skickas till: 

Tekniska avdelningen 
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§ 35 Dnr 2018/00369  

Länstrafikplan  

Tekniska utskottets förslag till beslut 

1. Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till förvaltningen att återkomma 

med underlag för kommunala inspel till Region Uppsalas Länstrafikplan för 

Håbo kommun.  

2. Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till förvaltningen att återkomma till 

med remissvar till Region Uppsalas regionala cykelstrategi 

3. Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till förvaltningen att återkomma 

med förslag till ansökan om statliga medel för Gång- och cykelvägar utefter 

statliga vägnätet som finns i Håbo kommun.  

Sammanfattning  

Tekniska utskottets ordförande Christian Nordberg (MP) anför följande: 

Vid kommunsamråd mellan Håbo kommun och Region Uppsala tisdag den 8 

maj framkom följande: 

1. Att Region Uppsala vill ha inspel från Håbo kommun till Region 

Uppsalas Länstrafikplan. 

2. Att Håbo kommun avger remissvar till det utskickade regionala 

cykelstrategin för Region Uppsala 

3. Att det finns statliga medel att söka för GC-vägar med lokal karaktär 

längs det statliga vägnätet 

Mot den bakgrunden föreslår vi att förvaltningen tar fram följande: 

1. Underlag för kommunala inspel till Region Uppsalas Länstrafikplan för 

Håbo kommun.   

2. Remissvar till Region Uppsalas regionala cykelstrategi 

3. Förslag till ansökan om statliga medel för Gång- och cykelvägar utefter 

statliga vägnätet som finns i Håbo kommun.  

Förslag till beslut på sammanträdet 

Efter diskussion föreslås att tekniska utskottet ska föreslå kommunstyrelsen 

att besluta att  

- uppdra till förvaltningen att återkomma med underlag för kommunala 

inspel till Region Uppsalas Länstrafikplan för Håbo kommun.  

- uppdra till förvaltningen att återkomma till med remissvar till Region 

Uppsalas regionala cykelstrategi 

- uppdra till förvaltningen att återkomma med förslag till ansökan om 

statliga medel för Gång- och cykelvägar utefter statliga vägnätet som finns i 

Håbo kommun.  
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 Sammanträdesdatum  

 2018-05-14  

Tekniska utskottet    

 

 

JUSTERARE    EXPEDIERAD SIGNATUR UTDRAGSBESTYRKNING  

           

           
 

Beslutsgång 

Ordförande Christian Nordberg (MP) frågar om utskottet beslutar i enlighet 

med förslag till beslut och finner att så sker.  

______________ 

 


